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8. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 19.9.2016  
 
 
Hutmanová: 
Chcem sa spýtať, ako funguje Hasičský zbor Mesta Trebišov. Materiál, ktorý bol predložený 
do zastupiteľstva v apríli tohto roku mal veľa chýb, nebol schválený a zatiaľ nám nové 
materiály neboli predložené.  
 
Ing. Kereštan: 
Mestský hasičský zbor, ako taký, v terajšej dobe funkčnosť jeho je na základe zmluvy, ktorá 
bola uzatvorená ešte v roku 2012 medzi Dobrovoľným hasičským zborom a mestom. Táto 
zmluva ako taká, jej funkčnosť platí do dneska. Čo sa týka dotácie, dostali sme tú dotáciu 2 
tis. eur, ktorú sme vyčerpali na zabezpečenie ochranných prostriedkov pre jednotku 
Hasičského záchranného zboru mesta. V terajšej dobe sa pripravuje dodatok k tejto zmluve 
s tým, že v rámci toho dodatku Mesto Trebišov, ako také v spolupráci s ostatnými 
záchrannými jednotkami, bude funkčná jednotka Mestského hasičského zboru   pre akcie 
alebo pre požiadavky, či sa to týka Krajského riaditeľstva hasičského záchranného zboru 
alebo Mesta Trebišov. V terajšej dobe naša jednotka je najviac využívaná počas dá sa povedať 
silnejších dažďov a to hlavne na Ulici pažitnej, kde nie je doposiaľ kanalizácia a je tam 
najväčší problém pri kumulácii povrchovej vody a zaplavovaniu obytných domov občanov 
v tejto lokalite.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ  
Dňa: 19.9.2016 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


